



Ortsclub
im ADAC



10th FIM ENDURO VINTAGE TROPHY 2026

ZSCHOPAU - GERMANY | 29.09.-03.10.2026 | IMN 415/01

SAFETY INFORMATION / CONSIGNES DE SÉCURITÉ

ENGLISH

Important information for spectators

- Park only in designated parking areas.
- Always comply with German road traffic regulations.
- Follow the timetable shown in the programme.
- Follow all instructions issued by marshals and event officials.
- Do not damage or cross any barriers erected by the organiser.
- For your own safety, keep a safe distance from the competition course along every section.
- Act in an environmentally responsible and considerate manner.
- Leave your spectator area clean and free of litter.
- Do not smoke in the forest and keep your dog on a lead.
- Keep a close eye on your children.
- Do not interfere with the event. Careless actions may result in a rider being excluded from the classification and may expose you to a risk of injury.

Thank you! - The Organiser

FRANÇAIS

Consignes importantes pour les spectateurs

- Stationnez uniquement sur les zones prévues à cet effet.
- Respectez en toutes circonstances le code de la route allemand.
- Respectez les horaires indiqués dans le programme.
- Suivez toutes les instructions des commissaires de piste et du personnel de l'organisation.
- N'endommagez ni ne franchissez les barrières installées par l'organisateur.
- Pour votre propre sécurité, gardez une distance suffisante par rapport au parcours de compétition sur toutes les sections.
- Adoptez un comportement respectueux de l'environnement et des autres.
- Laissez votre emplacement propre et sans déchets.
- Ne fumez pas en forêt et tenez votre chien en laisse.
- Surveillez attentivement vos enfants.
- N'intervenez pas dans le déroulement de l'épreuve. Toute action irréfléchie peut entraîner l'exclusion d'un pilote du classement et vous exposer à un risque de blessure.

Merci ! - L'organisateur